

2013香港環保卓越計劃

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

物業管理 Property Management

銅 奖
Bronze Award



信和物業管理
Sino Estates Management



信和物業管理有限公司 Sino Estates Management Limited

宏天廣場 Skyline Tower

環保理念

全民參與 - 透過刊物、培訓及活動，鼓勵員工及業戶參與環保計劃。

深入淺出 - 環保政策切合實際需要，簡單方便，容易實踐。

融入生活 - 讓環保成為員工及業戶的生活習慣，方能持之以恆。

Green Rationale:

All – level - Encourage participation of staff and customers in environmental programmes through newsletters, training programmes and green activities.

User Friendliness - Use simple and practical measures to implement our green policies.

Eco Living - Our ultimate goal is to make green practices a habit of our staff and tenants.



「綠色兒童計劃」鼓勵租戶將綠色生活文化帶給新生一代。

The "Mission Green Baby" programme encourages tenants to bring green messages to their next generation.



空中花園的綠化面積超過20,000平方呎，為租戶提供生氣盎然的工作環境。

With a green area of over 20,000 sq. ft., the sky garden at Skyline Tower brings an unprecedented green working environment.



與匡智會合辦「商廈天台綠化計劃」，推動環保。

By collaborating with Hong Chi Association, the "Mission Green Top" programme has been implemented at the rooftop to raise awareness of green environment.



為提高環保意識，宏天廣場舉辦「節能比賽」，鼓勵各租戶實踐節能措施。

To enhance environmental awareness, Skyline Tower organised the "Energy Saving Competition" which encouraged implementation of energy saving measures among tenants.